
Haunstrup Vandværk 

2019.11.28 Bestyrelsesmøde & julefrokost kl. 18.00-19.00 
Herefter julefrokost. Kl.19.00 

 
Tilstede: Morten, Jesper, Lars, Finn & Keld 
Afbud: 

Referat. 

1. Godkendelse af referat og dagsorden. 
Godkendt. 
 

2. Økonomi. 

Status.  

Flytte meddelelser. Morten opdaterer flytninger i Temetra systemet for hele 2019. Status? 

Morten er gået i gang, og mangler kun nogle enkelte. Status tages med på dagsordenen til næste 
møde. 

Takst 2020. Der er udarbejdet budget for 2020. Morten udleverede til alle.Morten sender taksten 
til Herning Kommune.  

Budgettet for 2020 er godkendt af bestyrelsen på mødet. 

Morten undersøger afregning for brandhaner. Mail vedr. det er sendt til Herning Kommune. 

Der er ikke kommet tilbagemelding fra Herning Kommune. Vi afventer og følger op på næste 
møde. 

3. Dropbox og hjemmeside 

Vi sikrer en lokalkopi af dropbox. Keld kopier til den krypterede harddisk. 

Udsættes til januar 2020. 

Hjemmesiden. Status.  

Hjemmesiden er nu flyttet til den nye hjemmeside. Der er lavet mange ændringer og opdateringer 
på den nye hjemmeside. Den ser nu rigtig fin ud. Der mangler nogle få ændringer som Jesper & 
Keld vil følge op på. 

Der er sendt anmodning om at slette den gamle hjemmeside og linke til vores nye hjemmeside. 



Vi skal have opdateret lokal beredskabsplan. Når den er opdateret, skal den sendes til Johannes 
tlf. 40308900 mail: stroettrup@adr.dk. 

Jesper og Keld udarbejder et nyt opdateret skema og sender det til vandrådet og Herning 
Kommune. 

4.  
 
Påfyldning af kalk. plan. Vi benytter Blue Control systemet til at kvittere for påfyldning? 
 
Plan for 2019: 
Juni. Finn 
Juli. Jesper. 
August. Lars. 
September. Morten. 
Oktober. Keld. 
November Finn. 
December. Jesper. 
 
2020. 
Januar. Lars. 
Februar. Morten. 
Marts. Keld. 
 
 
 
 
Opfølgning af fejlsøgning af vandspild. Hvordan går det med det? 
 
Når vi får de digitale kort går Jesper og Finn i gang med opgaven. 
De påbegynder opgaven i december. 
Vi har fortsat et ret stort vandspild, så der er brug for at få fundet fejlen/fejlene. 
 
 

 
Keld kontakter Vildbjerg Vandværk og aftaler at vi gerne vil samarbejde i forhold til at vi kan 
indkøbe materialer og få lavet vandprøver hos dem. 
Vi drøfter det på næste bestyrelsesmøde. 
 
5. Opfølgning på opmåling og levering af digitale kort. 

KB orienterer. 
Vi forventer at modtage såvel fysiske og digitale kort i december mdr. 
Når de er modtaget, laves der et link på vores hjemmeside. 
Der udarbejdes en tekst hvor alle opfordres til at gennemgå kortet og melde tilbage til os hvis 
der finder fejl/uoverensstemmelser. 

mailto:stroettrup@adr.dk


 
 

6. BNBO. Status. 
Der er via vandrådet mulighed for at deltage i et kursus om BNBO. Der er ingen fra bestyrelsen 
der aktuelt er interesseret i dette kursus. Vi er godt klædt på til opgaven i forvejen. 
 

7. Analyser for 2020. Status og nyeste viden. 
Udsættes til næste møde. 

 

7.evt. 

 

 

Næste møde hos Morten Torsdag d.16.01.2020.  

 


